
     
  
 
Nieuwjaarswensen aan de grote K. SK 
Familie  
 
 
Ook al is het nieuwe jaar reeds een eindje 
gevorderd, toch denk ik dat het nog niet te 
laat is om u allen nog de beste wensen over 
te maken voor een gelukkig, voorspoedig, 
vredevol, maar vooral gezond nieuw jaar. 
Namens de Raad van Beheer van onze fu-
sieklub zend ik u deze wensen toe, voor u, 
voor uw gezin, familie en vrienden. 
 
Natuurlijk wil ik dit wens-moment ook 
aangrijpen om even stil te staan bij méér 
dan een half jaar klubwerking in een nieu-
we omgeving, nieuwe naam, nieuwe kleu-
ren ... nieuwe mensen. 
 
De fusie-resultaten beoordelen aan de hand 
van de resultaten van ons eerste elftal, zou 
vals zijn, alhoewel het voor iedereen toch 
wel een serieuze tegenvaller is. Wij wisten 
dat onze kern niet al te breed was, en dat 
het geen gemakkelijk jaar zou worden. 
Maar dat het zo’n vaart zou lopen had wel 
niemand verwacht. 
 
Ondanks de gewaardeerde inspanningen 
van spelers, trainers en begeleiders komen 
we toch onvoldoende tot resultaten. Zonder 
me aan gedetailleerde kommentaar te wil-
len bezondigen (dat is méér voor de beslo-
tenheid van een vergadering) denk ik toch 
dat wij een beetje geklopt worden door 
gebrek aan maturiteit . Dit betekent dus 
toch dat er toekomst zit in onze jonge gar-
de en dat wij dan ook verder moeten wer-
ken op deze basis, zij het dan met een ze-
kere aanvulling en versterking van enkele 
ervaren spelers die dit jonge geweld kun-
nen  loodsen en vertrouwen geven. 
 
Maar ook al zijn de resultaten van ons eer-
ste elftal een tegenvaller, toch zien wij in 
deze klub elke dag opnieuw weer zoveel 

hoopvolle dingen gebeuren, dat wij de toe-
komst van K. SK Heist met héél veel ver-
trouwen tegemoet zien. 
 
In een tijd waarin alles op de helling wordt 
gezet, en dus ook de gebondenheid van 
spelers aan een klub, zullen wij dag in dag 
uit moeten bewijzen dat wij de besten zijn. 
De beste van de regio in jeugdopleiding, in 
prestaties eerste elftal, in accomodaties ... 
in klubgeest en samenhorigheid. 
 
Ik hoop dat wij hieraan met z’n allen ver-
der zullen werken dit jaar. In het jeugd- en 
voetbalbeleid, in de werkgroep public rela-
tions en sponsoring, in de financiële com-
missie, in de commissie patrimonium, ach-
ter de tapkast, in de beslotenheid van een 
werkkamer, in de scouting-opdrachten, in 
de supportersklub, in het oudercomité, ja, 
zelfs op de tribune. 
 
Iedereen kijkt reikhalzend uit naar het ma-
gische jaar van de eeuwwisseling, het jaar 
2000. Sommigen noemen 2002 het jaar 
waarin het allemaal moet gebeuren. 
 
Voor K. SK Heist zal het daartegen ook 
moeten gebeurd zijn. Ik ben er vast van 
overtuigd dat deze klub, gebouwd op een 
rijke traditie van vriendschap, ervaring en 
organisatie een grote toekomst heeft en dat 
wij hiervan zeker en vast weldra de vruch-
ten zullen plukken ... misschien zelfs nog 
vóór het einde van deze eeuw ! 
 
Bestuursleden, trainers, spelers, sympathi-
santen en supporters, doen jullie mee ?  
 
 
 
Leo Cannaerts, 
Klubvoorzitter. 


